



華人福音普世差傳會
Gospel Operation International
CANADA OFFICE 加拿大辦事處

63 Silver Star Blvd., Unit C17
Toronto, ON M1V 5E5, Canada
Tel: 416.756.2111 / 1.888.917.2111
Fax: 416.756.2188
info@gointl.ca / www.gointl.ca

Pastor Daniel Kong
Praise & Prayer News Jul 2020
江從星宣教士感恩代禱信 2020 年 7 月

Confess our sins to each other and pray for each other, so that we may be healed (James 5:16)
彼此認罪，互相代求，使我們可以得醫治(雅各書五章 16 節)

1. Praise our Lord! We finished two books of the Bible (Ruth and Ephesians) study for the Niteroi Chinese Church by Wechat.
感謝神! 讓小弟用網絡帶領里約華人教會完成兩卷聖經書卷(路得記和以弗所書)的查經。
2. Please keep in prayers for us to conduct "Follow-up Training" for new believers who work in catering services.
請繼續為餐福培訓「跟進課程」代禱。
3. Thank, God! Helping us to make use of all kinds of online technology for worship, Bible Study, Prayer Meeting, and Virtual Retreat.
感謝神! 叫我們善用網上參加崇拜，主日學，祈禱會，查經和虛擬退修會等聚會。彼此守望，接受培訓並用心靈誠實敬拜。
4. Pray continually for COVID-19 all over the World. May the Lord grant wisdom to all metropolitan Leaders to set up effective strategies for governing the spreading of viruses of its development a new vaccine and medication for all human beings to protest those viruses and for those who are suffering by these viruses.
請為全球瘟疫代禱。求主賜智慧給各國領袖制定防疫政策，並賜聰明給科研專家，研發疫苗和藥物，使世人得免受此病毒生病和使受感染新冠狀肺炎病人得醫治。

For financial support, kindly send cheques to Gospel Operations International (Canada) office,
Address: 63 Silver Star Blvd, Unit C17, Toronto, ON M1V 5E5, Canada. Telephone : 416-756-2111
Cheques payable to: GO International-Canada, specifying for 「Daniel Kong」
To donate on line: www.gointl.ca click "Donate" and specify support 'Daniel Kong' under
'special instruction'.
To receive electronic copy of specific missionary's prayer letter, please email info@gointl.ca